
országgyűlési képviselő

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

1rom{1nvszt1n: \l-\ ;\A":\-?< 
ÉTkezett 2.018 AUG 2 7, 

Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Gulyás Gergely Miniszterelnökséget vezető Miniszter Úrhoz:

,,Támogatja-e a Kormány a paksi atomerőmű társadalmi ellenőrizhetőségének
megteremtését?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Nemrég újabb üzemzavar volt a paksi atomerőműben, egy szivattyú hibásodott meg, emiatt állt le a
3-as blokk.
Álláspontom szerint kiemelt közérdek lenne, hogy a paksi atomerőműben a mindenkori
meghibásodásokat egy független társadalmi bizottság ellenőrizhetné, és ennek tagjai részletes
tájékoztatást kapnának az okokról és javításokról.
E testületbe tagokat, szakértőket delegálhatnának az energetikai civil szervezetek, a parlamenti
pártok és a környékbeli települések önkormányzatai.
Ez jelentősen erősítené a társadalom és az érintettek bizalmát és biztonságérzetét.

Tisztelt Miniszter Úr!

A következő kérdésekben várom szíves tájékoztatását:
• Támogatja-e a Kormány a fent leírt társadalmi ellenőrző testület felállítását?
• Ha igen, mikorra tervezi megteremteni ennek törvényi feltételeit?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!
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